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l. Na wjezdzie posesji przy ur. chopina 52 jest zapadnigtakostka brukowa,
zagro ?nni e *u I as z* za. dI a pi e szy ch poru szaiq cy ch s i E tg arten 4.2' Proszg o likwidacjgyybj6w w jezdni ulicy'tirzezinowej w rejonie pomigdzyulicami Koscieln4 i Boaniczn q, oraznaprziciwko wgzla autobusowego MpKptzy ul . Dgbowej.

3' Proszg o wypetnienie ubytk6w w jezdni alei Jana pawla II w szczegolno5ci naodcinku od ul. Brzezinowej do Lipowej.4' w centmm *'.T? na ur. cyganka * pout;^ jedynej w tej dziernicy szkotypodstawowej \r 3 y fabdyrn stanie , rogru;Jqcym utratg zdrowia przezprzechodniow jest chodnik. proszg o jegJrem ont, c4 chociazby tak zwan4_ pf"kl*dkg na niezdegradowane piytfii Jhodniko*..5' Mieszkafcy, a zwlasi,zakierowcy, skarzq sig na uryboje w uricy pow
szczegolnie w rejonie skrzyzowania z drogq krajowq nr 9r. proszg o
llterwencjg w tej sprawie.-

6' w centrum miasta p.ty ul. sw. Antoniego g jest opus r.czon4zaniedbana,zaSmiecona poses.ia, stwarzaj 4ca zagrozenie pozarowe , JuLrazdoszlo tam dopodpalenia' w trosce o estetykg miasta, oraz'beryieczenstwo ot oprrny.tmieszkanc6w, proszq pana prerydenta o skutecznq interwencjg w tej sprawie.7. 
;:nTj L.o::u.r::l*ry:y"r,ru*"r. ";;-wi;iq na wysokosci posesjiBurwary t6 oraz6. uszkodz;", j;fii;d;k; -J;;;ffiH,#;lt'
naprzsciwko sceny plywajqcej n, WiSt". lL' Duqr/ VWaJqceJ na WjS

z informacjq o rozstrzygni na modernizac
ul. SarniEi, ieszcze raz proszg, by zain

dewastacii.Mieszkari" 
sig chodnikalj: g: 1; T: :f:' ; i; A ; J,,,o.;."c 

"iq,i,,, l"n c6w naw2ai c h n azagroaerue zdrowia i iycia ptiz wi#,v r;.h";i;;;;;;d;ffiprzestrzegajEce przepis6w prawa o ruchu drogo*yrn.



10. W imieniu czlonk6w stowarzyszenia senior6w Nasz Dom" dzialajqcego z
duzym powodzeniem od 2l lat na osiedlu Potudnie, proszg pana prezydenta o
pomoc.

Przez wiele lat stowarzyszenie podnajmowalo lokal na wtasne potrzeby od klubu
Abstynenta" dzialaj4cego w pomieszczeniach szkoty podstawowej Nr 20. Obecnie po
tozwi4zaniu wspomnianego klubu, szkola nalo}yla na stowarryszenie ,,Nasz Dom"
czynsz w wysokodci ponad 600 zl miesigczne, co przeY,racza mo2liwodci finansowe
w/ w stowarzyszenia. Ponadto, muszq placii za dodatkowe pomieszczenie z kt6rego
nie korzystajq ijest im niepotrzebne. Proszg o interwencjg w sprawie zmniejszenia
dla nich c4fnszu, kt'orego bgd4 w stanie zaplacic.
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